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i m'agradaria molt que això pogués pas-
sar abans d'acabar aquesta temporada. Des-
prés, durant el mes de juliol i quan tingui 
lloc la prova en la que participaran les més 
importants seleccions del món d'handbol, 
serà el gran moment. Pel que fa a la seva 
utilitat, com obra obra sofisticada i com-
plerta que serà, crec que els principals bene-
ficiats seran els equips d'èlit de la ciutat 
sense descomptar les grans possibilitats que 
oferirà amb les seves instal·lacions auxi-
liars. Un altre aspecte que hem de conside-
rar es que una vegada passat el 92 ens 
trobarem amb una gran obra de tipus arqui-
tectònic que ha tingut cura del seu entorn i 
com molt bé va assenyalar Pasqual Mara-
gall, serà la gran construcció moderna de 
caràcter civil de la ciutat. La utilitat del 
Palau es podrà ampliar amb les possibilitats 
que oferirà el recinte per tal de poder portar 
a terme en ell altres activitats com poden ser 
les culturals-musicals o socials. 

Si important és la construcció d aquest 
palau, no és menys tot el que cal fer per es-
tar preparats per la celebració dels Jocs 
Olímpics, com es contempla aquest as-
pecte des de l'Ajuntament? 

Tal com vam assenyalar el dia en que vam 
decidir estar presents en aquesta gran cita 
esportiva, la nostra posició passa per tres 
objectius: Aprofitar aquesta oportunitat 
única per situar Grano-
llers en el mapa mun-
dial i donar a conèixer 
les característiques de 
la nostra ciutat; ser 
subjecte actiu d'aques-
ta gran festa mundial 
esportiva i poder ser el 
motor que faci possi-
ble l'aportació d'inver-
sions econòmiques si-
tuades en els propis 
equipaments -un autèn-
tic llegat per futures 
generacions- i d'altres 
de tipus privats rela-
c iona t s a m b tots 
aquests aspectes de 
desenvolupament. 

_ Vostè creu que 
Granollers sabrà es-
tar a l'alçada de les 
circumstàncies? 

No en tinc cap dubte. 
De moment, tot allò que 
s'ens ha requerit a ni-
vell esportiu per part 

de l'organització dels Jocs, ho hem donat i 
m'atreviria a dir que a nivell satisfactoris. 
Crec que si ara preguntessin als organitza-
dors si Granollers és un problema ens dirien 
que no, que tot va sortin segons el previst. El 
que cal ara és dinamitzar tot perquè Grano-
llers respongui com cal durant la celebració 
dels Jocs Olímpics i la resposta sols té una 
contesta: El que ha de fer Granollers és 
assistir. 

_ Si tot surt com està previst durant els 
dies de la celebració de la fase final 
d'handbol és molt possible que Grano-
llers rebi la visita de milers i milers de 
persones, quina seria la impressió que li 
agradaria a vostè que es portessin aquests 
visitants? 

_ M'agradaria que tots els que ens visitin 
poguessin dir que han vist una ciutat espor-
tiva, que segueix i viu l'esport, que hi entén 
i que manté sempre una actitut positiva da-
vant d'aquest fet. En un sentit més ampli i 
pel que fa a qüestions més generals voldria 
que aquesta opinió s'afiancés amb el con-
cepte d 'una ciutat viva i dinàmica, cultural-
ment important, socialment equilibrada i 
que va endavant. 

_ Granollers és una ciutat amb fama 
esportiva, quina part d'aquesta respon-
sabilitat li pertoca a l'Ajuntament? 

_ Al 'hora de tractar aquest tema ens hem 
de referir no sols a aquest Ajuntament com 

entitat que governa des de fa uns anys sinó 
també, és de justícia recononeixe-ho, als 
que han precedit i als que ens succeiran en el 
futur. Per què això? Senzillament perquè 
Granollers ha estat sempre una ciutat punte-
ra i pionera pel que fa a construccions espor-
tives, preocupada per l 'ensenyament de 
l'esport a les escoles, exemple de pedrera en 
diferents especialitats, model d'entitats com 
en el cas del Patronat d'Esports amb un 
centre important de Medicina i Esport i 
model també en altres aspectes com la vo-
luntarietat de persones que sempre s 'han 
dedicat amb abnegació a la dura tasca d'estar 
al front d'entitats esportives. Aquesta con-
ciència per potenciar tot el relacionat amb 
l'esport té altres branques no menys impor-
tants dirigides a sectors de persones com la 
tercera edat, amb cursos que es fan cada any, 
o persones disminuides, sense oblidar tam-
poc la gran quantitat de persones de la nostra 
ciutat que participen dels cursos de natació, 
d'atletisme o d'altres esports que gaudeixen 
d'una gran acceptació. Granollers és una 
ciutat en qual l'esportista anònim, aquell 
que no surt en els grans titulars dels diaris, 
és realment el principal protagonista. 

Paco MONJA 
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